



*The President*

**TO ALL AFFILIATED  
NATIONAL FEDERATIONS**

Lausanne, 6 November 2017

**2018 UEC Ordinary General Assembly**

Dear President,

In accordance with the UEC Constitution and in view of registration for the Track World Championships from 28 February to 4 March 2018 on the international calendar, I have the pleasure to invite you to the 31<sup>st</sup> Congress of the Union Européenne de Cyclisme that will take place on

**Sunday 11<sup>th</sup> March 2018 from 9am to 12.30pm  
in Istanbul (Turkey)**

The full programme, agenda and registration form will be sent to you shortly.

In the meantime, I look forward to meeting you at the UEC Congress.

Yours sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Rocco Cattaneo', is written in a cursive style.

Rocco Cattaneo



*Le Président*

**AUX FEDERATIONS  
NATIONALES AFFILIEES**

Lausanne, le 6 novembre 2017

**Assemblée Générale Ordinaire UEC 2018**

Chère Présidente, Cher Président,

Conformément aux Statuts UEC et tenu en considération de l'enregistrement des Championnats du Monde Piste du 28 février au 4 mars 2018 au calendrier international j'ai le plaisir de vous inviter au 31<sup>ème</sup> Congrès de l'Union Européenne de Cyclisme qui aura lieu

**Dimanche 11 mars 2018 de 09h00 à 12h30  
à Istanbul (Turquie)**

Le programme complet, l'ordre du jour et le bulletin d'enregistrement seront envoyés prochainement.

Dans l'attente et au plaisir de vous rencontrer au Congrès UEC je vous présente, Chère Présidente, Cher Président, mes salutations distinguées.

Rocco Cattaneo